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  Protokół  nr XX/08 
 
z obrad XX sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 29 stycznia  2008 roku  
w godzinach  1100    - 1612    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu do 
protokółu).    
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 

1) zawarcia  Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia do realizacji prowadzenia 
w 2008 roku zadania kształcenia, opieki i wychowania uczniów z terenu Gminy Ełk 
uczęszczających do  publicznych  przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  w szkołach 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, 
2) przekazania środków finansowych na nagrody za osiągnięcia w służbie dla Policji, 
3) zmieniająca uchwałę Nr XVIII/168/07 z dnia 11 grudnia 2007r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
4) zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie 
nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy związanych              z nową 
inwestycją, 
5) zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen urzędowych za przejazdy i wysokości opłat 
dodatkowych za niedopełnienie obowiązków zapłaty należności przewozowych oraz 
zasad korzystania ze środków komunikacji miejskiej w Ełku, 
6) przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod nazwą „Tworzenie 
europejskiego modelu internacjonalizacji małych i średnich przedsiębiorstw”, 
7) wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 
Spółka z o.o. w Ełku, 
8) opinii dotyczącej zmiany granic Miasta Ełku, 
9) uchwalenia Statutu Miasta Ełku, 
10) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta „EŁK-
PODMIEJSKA”, dla terenu ograniczonego ulicą Przemysłową, ulicą Suwalską, od 
wschodu i południa granicą miasta Ełk, 
11) uchwalenia zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu ograniczonego ulicami Armii Krajowej, E. Orzeszkowej, T. Kościuszki i F. 
Chopina  „Ełk – Sklejki II” na obszarze położonym w obrębie I miasta Ełku, 
obejmującym dz. nr 484/5, 486/11, 488/10, 488/8, 1401/1, 1401/2, 484/7, 480/51, 1362/6, 
12)uchwalenia opinii o możliwości zlokalizowania obiektu wielkopowierzchniowego o 
powierzchni sprzedaży do 2000 m2 i większej na terenie objętym zmianą miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk-Konopnickiej II” dla obszaru oznaczonego 
w planie symbolem 3U, 
13) przyjęcia aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Ełku do roku 2016                
w brzmieniu określonym w załączniku do uchwały, 
14)  ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat  w szkołach, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, 
15) zasad przyznawania stypendiów dla uczniów uczących się w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk. 
6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Oświadczenia i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 
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Do punktu –1- 
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych      

i otworzył XX sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.    
  
Do punktu –2- 

Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie 
uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XIX/07 z dnia 20 grudnia 2007 roku. 

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar 
Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XIX/07 z dnia 20 grudnia 2007 roku.    

       
Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o  uwagi lub 
wnioski do rozesłanego porządku obrad.  
 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek zgłosił wnioski o skreślenie z propozycji 
porządku obrad, w punkcie 5 kolejno: 
– 5)9 podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o zgodności miejscowego planu 

„Ełk-Podmiejska”, dla terenu ograniczonego ulicą Przemysłową, ulicą Suwalską, od 
wschodu i południa granicą miasta Ełku z ustaleniami Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, uchwalonego uchwałą Nr 
XVIII/170/2000 Rady Miasta Ełku z dnia 26 kwietnia 2000 roku, 

– 5)11 podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o zgodności miejscowego planu 
„Ełk-Sklejki II”, na obszarze położonym w obrębie I miasta Ełku, obejmującego dz. 
Nr 484/5, 486/11, 488/10, 488/8. 1401/1, 1401/2, 484/7, 480/51, 1362/6 z ustaleniami 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, 
uchwalonego uchwałą  Nr XVIII/170/2000 Rady Miasta Ełku z dnia 26 kwietnia 
2000r., 

– 5)15 podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Ełku. 

 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poddał po głosowanie 
zgłoszone wnioski;  22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za”  radni przyjęli wnioski. W trakcie głosowania nieobecny radny 
K.Wilczyński. 
 
  Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek – w związku z obecnością na sali obrad 
mieszkańców Gminy Ełk zaproponował przesunąć podjęcie uchwały w sprawie zawarcia  
Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia do realizacji prowadzenia w 2008 roku 
zadania kształcenia, opieki i wychowania uczniów z terenu Gminy Ełk uczęszczających 
do  publicznych  przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk z punktu 5)17 do punktu 5)1. 
Niniejszą propozycję zgłosił jako formalny wniosek. 
     Radni zgłoszony wniosek przyjęli w głosowaniu jawnym;  22 głosami „za”, przy            
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”. W trakcie głosowania 
nieobecny radny K.Wilczyński. 
 
  Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański – w związku z nieobecnością na sali obrad  
Prezydenta Miasta T.Andrukiewicza, który przyjmuje Wojewodę Warmińsko-
Mazurskiego zgłosił wniosek o przesunięcie punktu 4 z tematem - Sprawozdanie 
Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności,  na punkt 6.  
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  Radni wniosek przyjęli w głosowaniu jawnym;  22 głosami „za”, przy  0 głosach 
„przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”. W trakcie głosowania nieobecny 
radny K.Wilczyński. 
 
 Innych wniosków nie zgłoszono. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski  poddał pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad z uwzględnieniem wyżej zacytowanych i przegłosowanych wniosków; 
22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”  
radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej.  W trakcie głosowania nieobecny radny 
K.Wilczyński. 
 

 
 Do punktu –4- 
1) Projekt uchwały w sprawie zawarcia  Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego 
przyjęcia do realizacji prowadzenia w 2008 roku zadania kształcenia, opieki                        
i wychowania uczniów z terenu Gminy Ełk uczęszczających do  publicznych  przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk,   w załączeniu do protokołu. 
  Zastępca Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił  i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Radny Jerzy Czepułkowski zwrócił sie z zapytaniem, ile dzieci z terenu gminy 
uczy się w naszych szkołach? 
  Zastępca Prezydenta  Miasta  A.Urbański odpowiadając poinformował, że               
z terenu Gminy Ełk do przedszkoli uczęszcza 43 dzieci, do szkół 227, łącznie z terenu 
gminy w naszych placówkach oświatowych uczy się około 300 dzieci. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta  
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej;                      
22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr 
XX/178/08 w sprawie zawarcia  Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego przyjęcia 
do realizacji prowadzenia w 2008 roku zadania kształcenia, opieki  i wychowania 
uczniów z terenu Gminy Ełk uczęszczających do  publicznych  przedszkoli                        
i oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny K.Wilczyński. 
  

*  *  * 
2)  Projekt uchwały w sprawie  przekazania środków finansowych na nagrody za 
osiągnięcia w służbie dla Policji,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.  
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
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> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała                        
z zapisem § 4: „Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Ełku.” 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XX/179/08 w sprawie przekazania środków 
finansowych na nagrody za osiągnięcia w służbie dla Policji. Uchwała w załączeniu 
do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński. 
 

*   *   * 
3) Projekt uchwały  zmieniający uchwałę Nr XVIII/168/07 z dnia 11 grudnia 2007r.                   
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,                        
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.                        
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr XX/180/08 zmieniającą 
uchwałę Nr XVIII/168/07 z dnia 11 grudnia 2007r. w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych.  Uchwała  w załączeniu do protokołu.    
W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński. 
 

*   *    * 
4) Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy 
regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy 
związanych   z nową inwestycją, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelązek zwrócił się do Skarbnika Miasta aby 
zreferował przedłożony projekt uchwały. 
 Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie jak wyżej – 
wersję z dnia 29.01.2008r. Poinformował, że projekt zawiera wszystkie wnioski i uwagi 
zgłoszone na komisjach. W imieniu Prezydenta Miasta wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XX/181/08 w sprawie zwolnienia z podatku od 
nieruchomości w ramach pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub 
tworzenie nowych miejsc pracy związanych z nową inwestycją. Uchwała                        
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński. 
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*   *   * 
5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen urzędowych za 
przejazdy i wysokości opłat dodatkowych za niedopełnienie obowiązków zapłaty 
należności przewozowych oraz zasad korzystania ze środków komunikacji miejskiej                 
w Ełku,   w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta Włodzimierz Szelążek omówił projekt uchwały. 
Zgłosił wniosek o wykreślenie zapisu w § 1 podpunktu 3)  i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Radny Tomasz Bińczak wyraził opinię, iż bilety oferowane przez MZK są droższe 
od biletów oferowanych przez firmę Warbus, która świadczy usługi na terenie gminy Ełk. 
Zgłosił wniosek o zmianę brzmienia załącznika do uchwały w punkcie 1 lit.a) bilet 
normalny  2,00 zł, a nie jak w projekcie 2,10zł i ulgowy 1,00 zł, a nie jak w projekcie 
1,10zł.   
 
 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski powitał wchodzących na salę obrad: 
– Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego Mariana Podziewskiego, 
– Prezydenta Miasta Tomasza Andrukiewicza. 
 Wojewoda Warmińsko-Mazurski Marian Podziewski zabierając głos, poruszył 
między innymi kwestie dotyczące rozszerzenia granic miasta Ełku, pozwolenia 
zintegrowanego na wysypisko śmieci, tras Via Baltica i Rail Baltica oraz sytuacji szpitala 
Pro-Medica. Zadeklarował wsparcie w działaniach prorozwojowych naszego miasta. 
Zapowiedział także rozszerzenie kompetencji i wzmocnienie kadrowe Delegatury 
Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Ełku, by usprawnić jej 
funkcjonowanie. 
  
 
 Po wyjściu z sali obrad Wojewody Pana Mariana Podziewskiego radni przystąpili 
do dalszej części porządku obrad. 
 W związku ze zgłoszonym wnioskiem przez radnego T.Bińczak Przewodniczący 
Rady Miasta zwrócił się  do radnego Bińczaka, aby wskazał źródło sfinansowania, 
pokrycia niedoboru jaki wystąpi w przypadku przyjęcia zgłoszonego wniosku. Jeśli radny 
Bińczak nie wskaże źródła sfinansowania, zaapelował o wycofanie wniosku. 
 Radny T.Bińczak zmodyfikował wniosek i wnosi o obniżenie cen biletu 
jednorazowego kupowanego w autobusie u kierowcy  z kwoty 2,50 na 2,20 i bilet ulgowy 
z kwoty 1,40 na 1,20. 
 Wywiązała się dyskusja. Radni wypowiadali się popierając wniosek, ale były 
głosy również przeciwne wnioskowi. Na podsumowanie dyskusji radny Tomasz Bińczak 
wycofał zgłoszony wniosek. 
 Przewodniczący rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały    w sprawie 
jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu;  22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”                  
i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XX/182/08  w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie ustalenia cen urzędowych za przejazdy i wysokości opłat dodatkowych za 
niedopełnienie obowiązków zapłaty należności przewozowych oraz zasad 
korzystania ze środków komunikacji miejskiej w Ełku. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu.  
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*    *    * 
6) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Ełk do realizacji projektu pod 
nazwą „Tworzenie europejskiego modelu internacjonalizacji małych i średnich 
przedsiębiorstw”, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
  Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XX/183/08 w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Ełk do 
realizacji projektu pod nazwą „Tworzenie europejskiego modelu internacjonalizacji 
małych i średnich przedsiębiorstw”. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: T.Bińczak i T.Makowski. 
 

*   *   * 
7) Projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Ełku, w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 

     Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
     Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XX/184/08 w sprawie wniesienia wkładu 
niepieniężnego do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Ełku.  
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Makowski. 
 

*    *    * 
 Została ogłoszona 15 minutowa przerwa. 
 Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący Rady Miasta i przystąpił do 
kontynuowania przyjętego porządku obrad. 
 
8) Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zmiany granic Miasta Ełku, w załączeniu 
do protokołu. 
 Prezydenta Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały i wniósł o podjęcie. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywną wydała opinię do projektu uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Na zapytanie radnego T.Bińczaka, czy w przeprowadzanej ankiecie wśród 
mieszkańców wymienione były tereny,  które chcemy włączyć do granic miasta, 
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odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta T.Andrkiewicz informując, ze tak. Ponadto każdy 
mieszkaniec otrzymał informację na piśmie z mapką. 
               W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta  
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej;                      
21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr 
XX/185/08 w sprawie  opinii dotyczącej zmiany granic Miasta Ełku. Uchwała                    
w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny radny K.Wilczyński. 
 

*   *   *   
 W związku z wizytą Wojewody Warmińsko Mazurskiego w naszym mieście i na 
prośbę Prezydenta Miasta Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski zaproponował 
zmienić kolejność rozpatrywania punktów porządku obrad. W tym momencie 
zaproponował przystąpić do punktu 6. z tematem Sprawozdanie Prezydenta Miasta 
dotyczące  bieżącej działalności. Niniejszą propozycję zgłosił jako formalny wniosek. 
Radni przez aklamację niniejszą propozycję przyjęli bez zastrzeżeń. 
 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia                      
15 grudnia 2007 r. do 24 stycznia 2008 r. , w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  

Nie zgłoszono uwag do przestawionej informacji. 
  

*    *    * 
 
9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Ełku, w załączeniu do 
protokołu. 
 Przewodniczący Komisji Statutowej Z.Jędrkiewicz poinformował, że niniejszy 
projekt Statutu zawiera  wszystkie sugestie i wnioski radnych. Szczegółowo analizowany 
był w poszczególnych komisjach. Omówił proponowane zmiany w Statucie zgodnie                  
z projektem uchwały. Poinformował, że Komisja Statutowa z wielu wzorów medalu 
Miasta Ełku wybrała  projekt medalu Miasta Ełku – zał. nr 7 do Statutu, przygotowany 
przez Pana Marka Chojonowskiego. Zgłosił wniosek do Prezydenta Miasta, aby w jakiś 
sposób uhonorował Pana M.Chojnowskiego za wykonanie wzoru Medalu Miasta Ełku. 
  Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski podziękował Komisji Statutowej za 
pracę i włożony trud związany z przygotowaniem projektu Statutu Miasta Ełku. 
 Nie zgłoszono formalnych wniosków. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XX/186/08 w sprawie 
uchwalenia Statutu Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: I.Podwojski, W.Paczkowska, J.Wielgat, K.Wilczyński. 
 

*   *   * 
10) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta „EŁK-PODMIEJSKA”, dla terenu ograniczonego ulicą 
Przemysłową, ulicą Suwalską, od wschodu i południa granicą miasta Ełk, w załączeniu 
do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił przedłożony projekt 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku wyraziła pozytywną opinię. 
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 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XX/187/08 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta „EŁK-
PODMIEJSKA”, dla terenu ograniczonego ulicą Przemysłową, ulicą Suwalską, od 
wschodu i południa granicą miasta Ełk. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: J.Wielgat, K.Wilczyński. 
 

*     *    * 
 
11) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany fragmentu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami Armii Krajowej, E. 
Orzeszkowej, T. Kościuszki i F. Chopina  „Ełk – Sklejki II” na obszarze położonym w 
obrębie I miasta Ełku, obejmującym dz. nr 484/5, 486/11, 488/10, 488/8, 1401/1, 1401/2, 
484/7, 480/51, 1362/6, w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił przedłożony projekt 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku wyraziła pozytywną opinię. 
Nie zgłoszono formalnych wniosków. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XX/188/08 w sprawie  
uchwalenia zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ulicami Armii Krajowej, E. Orzeszkowej,               
T. Kościuszki i F. Chopina  „Ełk – Sklejki II” na obszarze położonym w obrębie I 
miasta Ełku obejmującym dz. nr 484/5, 486/11, 488/10, 488/8, 1401/1, 1401/2, 484/7, 
480/51, 1362/6. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radni: K.Dudzis, K.Siemienkiewicz, K.Wilczyński. 
 

*   *    * 
12) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia opinii o możliwości zlokalizowania obiektu 
wielkopowierzchniowego o powierzchni sprzedaży do 2000 m2 i większej na terenie 
objętym zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk-
Konopnickiej II” dla obszaru oznaczonego w planie symbolem 3U, w załączeniu do 
protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych I.Podwojski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
 Wywiązała sie dyskusja. 
 Radny Z.Jędrkiewicz poinformował, że nabycie nieruchomości przez 
przedsiębiorcę od Starostwa Ełckiego miało mieć inne przeznaczenie. Wypowiedział się 
przeciw  zlokalizowaniu obiektu wielkopowierzchniowego w tym miejscu, oraz przeciw  
podejmowaniu uchwały. 
 Radny Jerzy Czepułkowski zwrócił sie z zapytaniem, na jakich zasadach                        
i warunkach Starostwo niniejszą nieruchomość  sprzedało ? Czy inwestor – właściciel 
nieruchomości coś deklarował, czy do czegoś sie zobowiązywał przy zakupie ? 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek poinformował, że z zapisów w akcie 
notarialnym   nie wynika, aby były jakieś zobowiązania. 
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 Radny Z.Jędrkiewicz zgłosił wniosek o odłożenie głosowania na późniejszy 
termin. 
 Została ogłoszona 10 minutowa przerwa. 
 Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący Rady Miasta. 
 Radny T.Makowski zwrócił uwagę, że w dniu dzisiejszym wyrazimy tylko opinię  
o możliwości zlokalizowania obiektu wielkopowierzchniowego o powierzchni sprzedaży 
do 2000 m2 i większej na terenie objętym zmianą miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Ełk-Konopnickiej II” dla obszaru oznaczonego w planie symbolem 3U.  
 Ponownie wywiązała się dyskusja w temacie, w toku której nie zgłaszano 
formalnych  wniosków do sprawy. 
 Radni przyjęli wniosek zgłoszony przez radnego Idziego Podwojskiego dot. 
zamknięcia dyskusji, w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw”    
i 2 głosach wstrzym. 
 Została ogłoszona 5 minutowa przerwa. 
 Po przerwie obrady wznowił Przewodniczący Rady Miasta. 
  Radny Z.Jędrkiewicz ponowił wniosek o odłożenie głosowania. Za wnioskiem 
głosowało 6, przeciw 12, wstrzymało się od głosu 3. Radni wniosek odrzucili. 
  Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 12 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 6 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XX/189/08 w sprawie uchwalenia opinii                        
o możliwości zlokalizowania obiektu wielkopowierzchniowego o powierzchni 
sprzedaży do 2000 m2 i większej na terenie objętym zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Ełk-Konopnickiej II” dla obszaru oznaczonego 
w planie symbolem 3U. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 
 
13) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Zrównoważonego 
Rozwoju Ełku do roku 2016 w brzmieniu określonym w załączniku do uchwały,               
w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału SR Marek Chojnowski omówił projekt uchwały i Strategię. 
 Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski 
poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i Strategią. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformował, że komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Sportu, Turystyki                    
i Rekreacji  zapoznały się z tematem. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zapoznała się. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zapoznała się. 

 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
     Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyśl;nie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr XX/190/08 w sprawie 
przyjęcia aktualizacji Strategii Zrównoważonego Rozwoju Ełku do roku 2016                  
w brzmieniu określonym w załączniku do uchwały.  Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: I.Podwojski, K.Wilczyński, 
I.Dzienisiewicz. 

*   *   * 
 
14)  Projekt uchwały w sprawie  ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz 
wysokości opłat  w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, 
w załączeniu do protokołu. 
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  Zastępca Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformował, że komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Sportu, Turystyki                    
i Rekreacji wydały pozytywna opinię.  
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała. 
  Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XX/191/08 w sprawie ustalenia zasad korzystania ze 
stołówek szkolnych oraz wysokości opłat w szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: I.Podwojski, K.Wilczyński, I.Dzienisiewicz.  
 

*    *    * 
15) Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendiów dla uczniów uczących się 
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, w załączeniu do 
protokołu. 
   Zastępca Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił projekt uchwały z uwzględnieniem    
wniosku Komisji Oświaty Kultury i Rodziny dot. aby w § 2 pkt. 2. Ocena punktowa za 
wyniki w nauce, za ocenę najwyższą przyjąć 20 pkt., w pkt. 4. Ocena punktowa kryterium 
osiągnięć, aktywności i zaangażowania ucznia. pkt A. Konkursy i olimpiady 
przedmiotowe od 0-20 pkt. i pkt. C. Szczególne osiągnięcia 0-20 pkt.  
  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski zgłosił wniosek, aby w § 1 pkt 2, zapisać 
kwotę 1000 zł dochodu średniego miesięcznego, a nie jak jest w propozycji 600 zł. Kwota 
ta również zapisana byłaby w tabeli. 
 Radny E.Palczewski zgłosił wniosek o wykreślenie wyrazów „miasta Ełku”  z punktu 
3 w § 1. Uzasadnił między innymi tym, że dzieci z innych miejscowości, spoza Ełku nie 
będą  mieli równych szans przy punktacji. 
 Wywiązała się dyskusji, w wyniku, której Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski  zmodyfikował zgłoszony wniosek i zawnioskował aby w § 1 pkt 2, 
zapisać kwotę 800 zł dochodu średniego miesięcznego. Kwota ta dot. również tabeli. 
 Innych wniosków nie zgłoszono. 
 Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski, kolejno: 

1) aby w § 1 pkt 2, zapisać kwotę 800 zł dochodu średniego miesięcznego. Kwota ta 
również zapisana byłaby w tabeli. Radni wniosek przyjęli w głosowaniu;                       
9 głosami „za”, przy  6 głosów „przeciw”  i 4 głosach wstrzym. 

2) Wniosek dot. wykreślenia wyrazów „miasta Ełku”  z punktu 3 w § 1; 15 głosami 
„za”, przy  4 głosów „przeciw”  i 1 głosie wstrzym. Radni wniosek przyjęli. 

  Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem przyjętych wniosków;                   
18 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 2 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę 
Nr XX/192/08 w sprawie zasad przyznawania stypendiów dla uczniów uczących się  
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk.  Uchwała                   
w załączeniu do protokołu. Wtrakcie głosowania nieobecni radni: K.Dudzis, I.Podwojski, 
K.Wilczyński. 
 
Do punktu -6- 
 Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności – Prezydent Miasta 
T.Andrukiewicz omówił wcześniej, w punkcie dot. podejmowania uchwał. 
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Do punktu -7- 
 W tym punkcie nie zgłoszono żadnych spraw.  
 
Do punktu -8- 
 Radny Romuald Baranowski poinformował, że w bieżącym roku odbędą sie 
uroczystości związane ze 150 rocznicą urodzin Michała Kajki. Radny zwrócił się                       
z zapytaniem do Prezydenta Miasta, czy my jako samorząd włączymy się  w obchody 
związane z tą uroczystością ? Następnie radny przypomniał, że zgodnie z przyjętym 
programem, mieszkańcy naszego miasta od 1 maja b.r. powinni mieć możliwość 
składania wniosków i innych dokumentów drogą elektroniczną. Radny  pyta, na jakim 
etapie są prace związane z tym tematem w naszym Urzędzie?   Czy z dniem 1 maja 
mieszkańcy będą mogli z takiej możliwości skorzystać?  
  Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz poinformował, że do wydarzenia 
związanego ze 150 rocznicą urodzin Michała Kajki przygotowujemy się już od dłuższego 
czasu. Został powołany komitet, w skład którego wchodzą przedstawiciele kilku 
samorządów; miasta Ełku, Orzysza, Pisza, Białej Piskiej. Zachęcamy nasze szkoły do 
wzięcia udziału i uczczenia rocznicy urodzin naszego poety. Przygotowanych zostało 
szereg działań, które będą prowadzić w szczególności; nasze szkoły, Miejska Biblioteka 
Publiczna, Ełckie Centrum Kultury i Miejski Ośrodek Sportu   i Rekreacji. Pan Prezydent 
poinformował, że w dniu jutrzejszym zostanie złożony do ministerstwa projekt związany  
z rewitalizacją Parku Solidarności, w którym znajduje się pomnik Michała Kajki. 
Odnośnie informatyzacji miasta Prezydent poinformował, że została wyłoniona firma, 
która opracowuje projekt w zakresie kompleksowej informatyzacji naszego miasta dot. 
różnych sfer działalności. Realizowany jest duży projekt pn. „Wrota Warmii i Mazur”.  
 Sekretarz Miasta M.Radziłowicz odpowiadając radnemu R.Baranowskiemu na 
drugie zapytanie przyznał, że zgodnie z ustawą od dnia 1 maja urzędy są zobowiązane do 
zapewnienia takiego dostępu. Jak wspomniał Pan Prezydent w tym celu, między innymi 
jest realizowany projekt pn. „Wrota Warmii i Mazur”. Mamy zapewnienie, że to nastąpi. 
Niemniej są problemy  z wdrażaniem tego programu i całości nowego oprogramowania 
do urzędu. Za zgodą Prezydenta podjęte zostały działania związane z zorganizowaniem 
odpłatnych szkoleń dla pracowników, gdyż  w programie pn. „Wrota Warmii i Mazur” 
nie przewiduje się takich szkoleń. Jesteśmy największą gminą, która weszła w ten 
projekt. Mamy zapewnienie, że od 5 lutego program będzie działał na terenie urzędu. 
Najpóźniej od 1 marca zechcemy ruszyć z elektronicznym obiegiem dokumentów, gdzie 
również nie zostały wpisane szkolenia pracowników w tym projekcie. Będziemy 
negocjować i podpisywać odrębne umowy z tą firmą, w celu aby pracownicy zostali              
w tym zakresie również przeszkoleni. Będzie uruchomiona specjalna strona dla 
wszystkich  111 urzędów uczestniczących       w  programie pn. „Wrota Warmii i Mazur” 
i wówczas będzie można składać wszystkie wnioski za pośrednictwem internetu. Pan 
Sekretarz poinformował o podpisie elektronicznym kwalifikowanym. W urzędzie 
dostaliśmy 5 takich podpisów, plus szósty dla Przewodniczącego RM, który  musi  
podpisywać uchwały podlegające publikacji w Dzienniku Urzędowym Woj. Warmińsko-
Mazurskiego.  
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czeułkowski poinformował, że 
miejscem spoczynku Michała Kajki jest teren gminy Orzysz. W związku z tym 
poczynienie prac porządkowych i konserwatorskich na terenie tej gminy przez np. naszą 
gminę wymagałoby formy porozumienia między samorządami, aby być w zgodzie                        
z przepisami prawa. Jeśli takiego porozumienia nie ma, to radny zgłasza wniosek, by 
nasze miasto wystąpiło z taką propozycją  do gminy Orzysz, gdyż  miejsce pochówku 
Michała Kajki jest zaniedbane.  Radny poinformował, że w ubiegłym roku Towarzystwo 
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Miłośników Ełku występowało do Starostwa z taką inicjatywą. Niestety z przekazanych 
informacji przez działaczy Towarzystwa, od ubiegłego roku Starostwo nie podjęło 
żadnych działań.   
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski oświadczył, że 
obserwuje coraz lepsze oświetlenie naszego miasta. W związku z tym podziękował za 
podjęte działania                              i uzupełnianie żarówek w latarniach. Niemniej radny 
zauważył, że wypalają się żarówki na naszych obiektach zabytkowych; na Katedrze, na 
Wieży Ciśnień i nie pali się żarówka  świecąca bezpośrednio na pomnik Jana Pawła II. 
Radny wnosi o wymianę żarówek  i uzupełnienie  oświetlenia. 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  poinformował, że problem z żarówkami 
na wspomnianych obiektach polega na tym, że jest dobrze jak są zamontowane wszystkie 
nowe żarówki. W momencie, gdy się jedna wypali i zostaje zamontowana nowa, nawet 
tej samej firmy żarówka, daje ona inny odcień światła. Staramy się reagować na sygnały 
administratorów obiektów  i wymieniać żarówki. 
 
 Radny Tomasz Bińczak podziękował za wyczerpującą odpowiedź na złożoną 
interpelację  pisemną w sprawie prowadzonej wycinki drzew. Jednocześnie oświadczył, 
że w punkcie dot. wycinki zdrowych drzew, nie do końca jest usatysfakcjonowany 
odpowiedzią. Radny wolałby, aby drzewa zdrowe nie były wycinane. 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  zwrócił uwagę, że np. jeśli chcemy mieć 
zadbany park, to nie wystarczy wymienić kostkę na nową, ale  trzeba zrobić przecinkę               
i wyciąć część drzew, które zagrażają bezpieczeństwu. Pan Prezydent poinformował, że 
w przyszłym roku zostaną wycięte świerki rosnące przed budynkiem Urzędu. Zostały one 
zniszczone przez kawki syberyjskie, są bardzo brzydkie. Będą nowe nasadzenia drzew. 
   
Do punktu -9- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Waldemar  
Pienkowski zamknął obrady XX sesji Rady Miasta w dniu  29 stycznia 2008 roku                     
o godzinie 1612 . 
 
 
Protokołowała:  
               Przewodniczył obradom: 
Elżbieta Liziewska 
                     Waldemar Paweł Pieńkowski 


